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Zoom 

 

Närvarande: Lars-Åke Sjökvist Ordförande  

Vivianne Lindstam Sekreterare  

Göran Carnander Kassör      

Carina Bergander Tävlingskommittén    Ej närvarande 

Sonny Myrefelt Ledamot MTBO kommittén 

Annika Eriksson Ledamot U/J kommittén             Ej närvarande 

Magnus Svensson Konsulent  

Agneta Hallberg Hansson     Valberedningen      

Siv Bergander                        Hedersledamot /valberedningen  

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordföranden Lars-Åke Sjökvist hälsade välkommen och öppnade mötet. 

Dagordning godkändes med några punkter under övriga frågor och föregående mötesprotokoll 

godkändes.  

 

 

§ 2 Novemberkonferensen Vrigstad 25/11 

På förmiddagen informerar Jenny Håkansson från SOFT om den digitala Utbildningsportalen 

som nu har börjat lanseras över landet. Mötet beslutade att direkt efter Jennys information 

genomför SmOF en kort nuläges information om vårt gemensamma arbete med Kompassriktning 

2030 som följs av ett mail ut till alla föreningar i Småland. Från kl. 10.50 samlas vi i respektive 

intresseområde tävling, barn/ungdom/junior och styrelsens AU för att summera året 2023 och 

skriva VP för 2024. MTBO samlas redan på förmiddagen. Mötet uppdrog åt kansliet att plocka 

med SOFT:s broschyr ”Kompassriktning 2030”, kopiera upp SmOFs PP på aktuell 

sammanfattning samt SOFT:s tillhörande bilaga gällande ”målen för flera och mera”. Då vi 

samarbetar med flera OF i region Syd bjuder vi in även Blekinge, Skåne och Halland. 

 
 

§ 3 Kursdag Nässjö 3/2 2024 

Aktuell status till dags dato är PreO klart. Banläggning? Kompassriktning 2030-IT, Göran 

Carnander tillfrågar kompetens i IKHP. MTBO klart. Tävlingsledning, Roland Nilsson tillfrågas. 

Ungdomstränarutbildning ? Meos ? 

Till våra årliga kursdagar brukar vi bjuda in angränsande OF, förutom region Syd även 

Västergötland och Östergötland. 

O-Ringen 2025 har efterfrågat banläggningskurs, vilket Magnus Svensson kommer att leverera. 
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§ 4 Föreningarnas årsavgift 2025 

Mötet beslutade att bordlägga frågan till januari. En föreningsansökan har inkommit om 

förändring av aktivitetsnivå, beslut på nästa möte efter att underlag till beslut skickats ut med 

dagordningen. 

 

 

§ 5 Kompassriktning 2030 vad är Smålands OF:s mål framåt, hur arbetar vi vidare? 

Se under punkterna Novemberkonferensen och SmOFs Kursdag den 3/2 2024. 

 

§ 6 SmOFs VB/VP 

Som underlag till mötet skickades med tidigare PP-bilder på förslag hur vi i Smålands OF, 

styrelse och kommittéer kan använda begreppen i Kompassriktning 2030, för att få en enhetlig  

VB respektive VP varje år från vårt OF. Kan vara att föregå och visa gott exempel för 

föreningarna. I SmOFs VP för 2023 har styrelsen börjat lite lätt, där vi nu får göra ytterligare 

ansats inför 2024 för att ytterligare tydliggöra vår verksamhet. 

 

 

§ 7 SOFT:s konferenser 18-19/11 Jönköping 

Lars-Åke Sjökvist deltar på ordförandekonferensen och Magnus Svensson på 

tävlingskonferensen. FK kommer Vivianne Lindstam delta utifrån bolagsrepresentant för Svensk 

Orientering Events AB. 

 

 

§ 8 RF/SISU Vad vill SmOF ekonomiskt ha stöttning med?  

I första hand att stötta upp med deltagaravgifter till konferenser och utbildningar. 
 
 

§ 9 Ekonomi 

Ingen förändring sedan föregående styrelsemöte. 

 

 

§ 10 Ordförande 

Kommer att delta på RF/SISU SDF-konferens i Växjö i november. SOFT:s ordförandekonferens 

i Jönköping och Smålands OF:s novemberkonferens i Vrigstad. 

 

 

§ 11 Sekreterare 

Har idag deltagit i Teams-möte med SOFT och RF/SISU Småland tillsammans med Sonny 

Myrefelt och Magnus Svensson om det nationella integrationsprojektet ”Hitta Hem”. Detta har 

tidigare arbetats med i ett flertal distrikt och görs fortfarande. Nu har nya medel sedan 2021 

tillkommit via RF där SOFT som SF sökt bidrag. En PP presenterade syfte, mål och upplägg. I 

detta läge siktas på aktivitet vid Råslätt i Jönköping och Öxnehaga i Huskvarna och i Växjö. Vi 

redogjorde för att Jönköpingsområdets föreningar med omnejd lägger mycket ideellt arbete från 

ca ett år tillbaka och fram till och med 2026 på stora tävlingsarrangemang. Dessutom efterfrågas 

om ytterligare arrangemangsinsatser. Ett tips vi gav var att lyssna med föreningarna förutom  
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Växjö även i sydvästra Småland. Det är föreningarna som avgör vad, när och hur mycket 

engagemang som finns. PP-bilder VB till hela styrelsen när det kommer. SOFT har tillfrågat O-

Ringen om Hitta Hem kan vara en aktivitet, dock går ingen etapp på Råslätt. 

Har även skickat förslag till SOFT:s valberedning på ny ordförande från Värmland. 

 

§ 12 Tävlingskommittén 

Natt-DM på våren 2024. Till Baltic Cup 2024 finns två arrangemangsintressenter. 

Tävlingsplaneringen klar för 2024, betydligt färre tävlingar. Att ändra årsintervallerna för att nå 

fler deltagare vid DM-stafett. 

 

§ 13 Ungdom/Juniorkommittén 

Småland vann lagtävlingen på Baltic Cup samt fick flera pallplaceringar. Förfrågan från IKHP 

gällande Pölder Cup delegeras till kommittén med utarbetat förslag till nästa möte. 

 

 

§ 14 MTBOkommittén 

Hitta Hem projektet. Ett bra perspektiv för rekrytering av fler deltagare/medlemmar. Har nu 

erhållit alla airenheter och en rapport är skriven till SOFT och RF/SISU. Samverkan med Skåne 

och Blekinge inför 2024. Vi bjuder in region syd till Smålands novemberkonferens. Senaste 

tävlingsarrangemanget var nu i Vetlanda.  

 

§ 15 Bredd/Motionskommittén 

Inget att rapportera. 

 

 

§ 16 Valberedningen 

Agneta redogjorde för aktuellt läge. Finns några vakanta platser. Tävlingskommittén är klar. 

 

 

§ 17 Konsulent 

Var i Göteborg på SDF-träff med RF/SISU. Deltog i Teamsmöte om Hitta Hem. Bussresor när 

det gäller ungdomar och betalning, det åks med varandras distrikt och fakturering blir då en 

utmaning. 

 

 

§ 18 Övriga frågor 

- Motioner till Förbundsmötet 2024 till SOFT den 1/11. Ungdom/juniorkommittén har 

skrivit motion angående rankingansvarig och likvärdig behandling. Mötet beslutar att 

Smålands OF godtar motionen och bifaller därmed motionen, kansliet mailar SOFT 

direkt. 

- Stockholms OF inbjuder andra OF till en markkonferens del 3. Mötet beslutar att 

kansliet skickar inbjudan till föreningarna och tävlingskommittén. Finns intresse i 

Småland så anmäler vi deltagare. 
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- SOFTs Hållbarhetsrapport för 2022 finns på hemsidan. Hackaton har genomförts för 

ungdomar i sakfrågan hållbarhet i Eksjö, Sälen och Åre, se rapport i länk nedan 
Svenska Orienteringsförbundet publicerar sin hållbarhetsrapport för 2022 - 
Orienteringsförbundet 
Tips till föreningar - Orienteringsförbundet 
 
https://www.orientering.se/media/drvpgh40/ungas-ro-ster-kring-ha-llbarhet-youth-2030.pdf 

Till nästa möte läs och begrunda, hur kan vi ha nytta av detta arbete till SmOF och 

föreningarna i Småland ? ingår i Kompassriktning 2030. 

- Mötet ger kansliet i uppdrag att undersöka möjligheten/skillnaderna att byta 

webbplattform till Teams ? 

 

 

 

Nästa möte den 9/12 i Vrigstad 

  

Novemberkonferens och planeringsdag den 25/11 i Vrigstad. 

Förslag på mötestider 2024.   

 

Styrelsemöten genomförs digitalt alternativt fysiskt. Eller hybridmöten då Småland är stort för 

resor över en kväll. 

  

SmOF utbildningsdag Nässjö (Våren 2024 den 3/2) 

Årsmöte (2024 den 6/3) 

 

 

Ordförande  Sekreterare   

 

 

Lars-Åke Sjökvist  Vivianne Lindstam  

 

 

 

https://www.orientering.se/utova-och-folj/nyheter/svenska-orienteringsforbundet-publicerar-sin-hallbarhetsrapport-for-2022/
https://www.orientering.se/utova-och-folj/nyheter/svenska-orienteringsforbundet-publicerar-sin-hallbarhetsrapport-for-2022/
https://www.orientering.se/orientering-och-samhallet/tips-till-foreningar/
https://www.orientering.se/media/drvpgh40/ungas-ro-ster-kring-ha-llbarhet-youth-2030.pdf

